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„Како Вучићева владавина одмиче и како линија између мафије и државе бива све тања,
изборни услови могу бити само гори, а никако бољи. Природа напредњачке власти
заснована је на узурпацији свих медија и институција, а најпосле и приватизацији
државе. У Србији се многа чуда дешавају, али једно се сигурно неће десити, да се Вучић
један дан пробуди са свешћу да овој земљи требају институције и фер избори – то не
бива“, каже у разговору за Данас Милош Парандиловић, посланик и лидер странке Ново
лице Србије, одговарајући на питање шта је пресудило да део коалиције СПН одлучи да
изађе на београдске изборе.

  

  

*Који су то захтеви испуњени, па су се стекли услови за фер изборе?

  

Тада јединствена СПН направила је три захтева који су понуђени као платформа за
преговоре са напредњацима. Ново лице Србије дало је максималну подршку колегама у
преговорима да макар за милиметар пробају поправити услове, иако напредњацима не
верујем ни када дарове носе. Самоиницијативно сам донео одлуку да не учествујем у тим
разговорима сматрајући да нисам добар преговарач са СНС, али подршка напорима
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колега није изостала. Неке чланице коалиције су сматрале да нема времена да се услови
поправе и одлучиле су се за бојкот. Терор је механизам владавине Вучића и СНС-а, и све
остало ће бити шминка за Европу и свет. Под Вучићем и СНС-ом у Србији никада неће
бити демократских избора. Да ли то значи да изборе треба да бојкотујемо док смо живи
– наравно да не. Вучић се мора добити на његовом терену и по његовим правилима игре,
све остало је утопија.

  

Верујем у победу на изборима у Београду и још десетак градова и општина

  

*Било је ставова да је уједињена опозиција могла да оствари много више и да
одложи уставним законом изборе за јесен?

  

Што се мене тиче, термин није пресудно битан. Било који месец у години СНС ће једнако
исто спроводити терор у изборном циклусу. Свако има право на своје мишљење.
Једноставно већина чланица СПН је била за излазак на изборе, први пут већина није
подржана него су неке чланице одлучиле да бојкотују изборе. Без обзира што ово делује
као подела ја верујем да опозиција, са неким новим актерима може да победи у
Београду и десетак градова и општина. Заиста верујем у такав сценарио.

  

*Не чини ли вам се да оваквом одлуком да изађете на изборе идете заправо на
руку Александру Вучићу , како би сутра могао да каже – избори су били легални и
легитимни?

  

Може некоме да падне на памет да се пробуди и одлучи да бојкотује живот, једноставно
остане у кревету да спава. Али ја то не могу да подржим. Борба мора да постоји и
обарање диктатора је процес. Мој став је непромењен и 2020 године и данас. Бојкот је
бесмислен без протеста, људи на улицама и грађанске непослушности, без критичне
масе под којом режим мора да попусти. Тога нема и ја бих то пре назвао да је неко
одлучио да преспава изборе. И то је у реду, свако бира свој пут.

  

Прижељкујем нове актере на изборима, пре свега Саву Мањловића
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*Ко вам гарантује да неће бити крађе на изборима и пресељења бирача и да ли
ћете онда имати оправдање да се жалите на нерегуларност избора?

  

Ко нама гарантује у овој земљи било шта? Овде се не поштује устав нити иједан закон,
овде је све разорено, али ја не могу да се спалим због тога. Моја одлука је да се борим
до краја. Не бавим се ја политиком да бих се жалио и кукао, него да бих се борио и
покушао променити девијације које живимо. На крају крајева, шта год да се деси, могу да
кажем да сам барем покушао.

  

Није ли Вучић једним потезом успео да разбије опозицију. Постоји ли могућност
да се сврастете у ред Милице Заветнице и Несторовића?

  

Не треба жалити за просутим млеком. Ја ово не доживљавам као трагедију, неке колеге
иду другим путем и то је живот. Најпосле, увек се нешто ново роди а неретко – боље. Ја,
искрено, прижељкујем нове актере на овим изборима, пре свих Сава Манојловића и
његов покрет. Па нема нико тапију на „опозиционарство“, нити ће неко заплакати што
неки лидери не излазе на изборе. Србији требају нови актери, неки су истрошени, а неки
уморни. Што се тиче другог дела питања, немам жељу, а ни вољу да се било коме
правдам, време је мајсторско решето. У немогућим условима и без новца смо направили
странку и градимо инфраструктуру, поносан сам колико смо развили Ново лице Србије
за ових годину ипо дана постојања. Борићу се против Вучићевог режима док год буде
требало и колико год трајало. Да сам хтео да будем са друге стране, одавно бих био.

  

*Како ће вам народ убудуће веровати када сте се заклињали на јединство ,а током
прве прлике сте том јединству окренули леђа, али и људима из Про Гласа који су
такође заговарали бојкот?

  

Не сећам се да се ико икоме заклињао. Како може већина да окрене леђа мањини? Али
и то што су три странке одлучиле да бојкотују изборе и напустиле састанак, ја не
доживљавам као издају. Просто, имају право на своје одлуке. Ако време покаже да су
они били у праву, немам проблем да то признам, али мислим да не постоји ни промил
шансе за тако нешто. Бојкот избора је нешто што разара ткиво опозиције и потребан је
најмање један изборни циклус да се вратите на почетну позицију.
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Очекујем да ће свих шест странака СПН ићи заједно на изборе, више опција за нови
назив коалиције

  

*Да ли ћете на предстојеће изборе изаћи самостално или у коалицији и са киме и
да ли ће она бити пресликана и на остале градове у Србији?

  

Што се Новог лица Србије тиче, очекујем да свих шест странака иду заједно а можда се
још неко прикључи. И да то буде модел у свим већим градовима. Потребан је што шири
фронт. Очекујем да опозиција иде у највише две колоне. Што се тиче локалних избора у
Србији, постоје разне специфичности. Ми смо локалним одборима НЛС дали слободу да
сами одлуче са ким ће изаћи. Постоји само један услов а то је да листа буде опозициона.
Биће општина и градова у којима ћемо наступити и самостално.

  

*Да ли је на помолу нова коалиција и како ће се звати?

  

Имамо интензивне састанке и преговоре сваки дан око формата изласка на изборе.
Верујем да ће свих шест чланица из СПН коалиције ићи заједно на изборе, а можда се
још неко прикључи. Назив још увек немамо, разматра се више опција. Потрудићемо се до
понедељка да изађемо са називом листе.

  

*Кажете да са добрим кандидатом за градоначаленика Београда можете доста.
Имате ли већ кандидата и ко је он?

  

То је тема о којој се разговара у оквиру СПН коалиције. Постоји неколико добрих
кандидата, али није фер да о томе говорим пре званичне конференције за штампу на
којој ћемо представити формат изласка на изборе, кандидате, назив листе и програм за
Београд.

  

Овај режим мора да се разграђује камен, по камен
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*Да ли је овим прегласавањем престала да постоји СПН или постоји још могућност
неког договора?

  

Коалиције постоје да излазе на изборе, нема коалиција у бојкоту. Ми смо одлучили да
идемо у борбу и то је дефинитиван став, а верујем да су и колеге које бојкотују изборе
озбиљни људи и да нема простора да се предомисле. У миру смо се разишли и од мене
нећете чути ружну реч, сигурно ће нам се путеви опет спојити.

  

*Послали сте доста малициозну поруку колегама из СПН-а који су за бојкот да им
желите лепе снове и добро здравље . Зар није могло и без тога?

  

У претходном питањима објаснио сам зашто је бојкот бесмислен, а када узмете у обзир
да две трећине чланица коалиције СПН излазе на изборе онда је бојкот бесмислен на
квадрат. Заиста ми није јасно како мисле и против кога да воде кампању бојкота. Та
конструкција коју сам употребио која звучи малициозно последица је тога што можда
баш то мало зафали или барем отежава посао нама који смо одлучили да водимо борбу
против СНС картела. Овај режим мора да се разрграђује камен по камен исто како је и
грађен и ништа им не треба препуштати. Посебно не Београд и београдске општине где
је победа могућа и извесна.

  

Ана Брнбић вам се захвалила на кооперативности, имате ли и ви разлога да се њој
захвалите?

  

Ана Брнабић је особа без личности и слуга Александра Вучића која се добрано
обогатила због своје сервилности и послушништва. Уопште ме не интересује шта она има
да каже.

  

(Данас)
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